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Udkast - Vanløse Lokaludvalgs høringssvar 

Vanløse Lokaludvalg har takker for muligheden for at blive hørt i 
forbindelse med Børne- og Ungeudvalgets beslutning om 
sammenlægning af Vanløse- og Hyltebjerg Skole herunder 
sammenlægningen af fritidsområdet for de to skoler. 
 
Lokaludvalget har grundlæggende ikke nogen indvendinger mod 
forslaget, men opfordrer til at de berørte skolers bestyrelser, elever og 
personale inddrages i beslutningen, og særligt i en evt. efterfølgende 
sammenlægning. 
 
Lokaludvalget noterer sig med tilfredshed at den ved en 
sammenlægning frigjorte besparelse i de første år vil blive anvendt til 
at få skabt et godt fundament for en ny skole. 
 
Lokaludvalget opfordrer til at forvaltningen, i samarbejde med 
skolerne og de andre lokale aktører i nærområdet, efter en evt. 
sammenlægning prioriterer at arbejde for en vision for en ny skole, 
som vil blive en af landets største.  
 
Området omkring Vanløse- og Hyltebjerg skoler rummer, ud over 
Vanløses største almene boligområde og villakvartererne i Damhussø-
området, også en række store og meget aktive idrætsforeninger, 
Vanløses frivilligcenter Hyltebjerggård og et rigt foreningsliv, som 
med fordel kan inddrages i en vision for hvordan en ny skole kan være 
et samlingspunkt for hele lokalområdet.  
 
Lokaludvalget har taget kontakt til Børne- og Ungeforvaltnings 
områdekontor, med henblik på at afsøge interessen for at holde et 
fælles møde i forbindelse med den offentlige høring. Dette 
høringssvar er udarbejdet inden et evt. sådant møde, og lokaludvalget 
forbeholder sig derfor retten til evt. at indsende supplerende 
bemærkninger inden høringsfristens udløb.  
 
 
Med venlig hilsen 
 
Bent Christensen, formand 


